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Referat fælles bestyrelsesmøde 
tirsdag d. 15. august 2023 kl. 17.00 – 19.00 – spisning kl. 16.45 - 17.00. 
Nørre Nissum Skole- og Børneunivers, Personalerummet  
******************************************************************************** 
Deltagere: 
Forældrerepræsentanter: Line Rosenkrantz Kristiansen, Line Søltoft Holmboe, 
Kathrine Balleby Møldambjærg, Tina Koch, Dorthe Hestbech, Louise Juul West, Maja 
Marie Pedersen  
Medarbejderrepræsentanter: Elly Bank, Thomas Birch, Michèle Andreasen  
Elevrepræsentanter: Pt. ikke valgt  
Ledelsen: Ulla Thomsen, Carsten Hermannsen og Hannah Nørskov  
 
Afbud: Line Holmboe 
 
Referat med FED.  
 
1. Godkendelse af dagsorden (DH)  

Ad1) Godkendt. 
 
2. Godkendelse af referat (DH) 

Ad2) Godkendt. 
 
3. Godkendelse af årsberetning (DH)  

Ad3) Udsendes med referatet – godkendt. 
 
4. Evaluering af den styrkede læreplan (UT) 

Ad4) UT fremlagde punktet og gav nedslag i planen.  Læreplanen udsendes med referat 
og lægges på hjemmesiden. 
 
5. Økonomi (UT og HN) 

Ad5) HN/UT orienterede. Vi har tredelt økonomi - SFO, skole og daginstitution. I 
universet har vi brugt lidt flere resurser end forventet grundet øget beskæftigelse til 
børn med særlige behov. Vi har brugt en del af vore overførte midler hertil og venter 
forsat et øget behov hertil. Vi er løbende i dialog med forvaltningen desangående.  
Dilemma mellem uddannet personale og ikke uddannet - drøftet. Overgang mellem 
børnehave og skole er indtænkt og forskellige konkreter begås. 
 
6. Datoer for kommende bestyrelsesmøder: 27/9, 30/10, 7/12, 29/1, 5/3, 24/4, 16/5, 18/6 

Ad6) forslag godkendt. 
 
7. Fordeling af forældremøder  

Ad7)  

0a - 6/9 Kathrine Balleby 

0b - 6/9 Line Holmboe 

1a - 13/9 Louise West 

2a - 14/9 Line Kristiansen 
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3a 14/9 Dorthe Hestbech 

4a 4/9 Kathrine Balleby 

5a 7/9 Line Kristiansen 

6a 30/08 Louise West 

Specialklasser 29/08 Tina Koch 

 

8. Fælles møde med Lola Jensen d. 25. oktober – PR (UT&HN) 

Ad8) UT: der følges op på aftalen og vi overvejer om seancen skal udbydes bredere evt. 
til andre dagbudstilbud. Tilmelding ønskes.  
 
9. Bestyrelsens opgaver i forbindelse med kommende skoleårs forældremøder (Alle) 

Ad9) Bestyrelsesmedlemmet omtaler: årsberetning, arbejdet i bestyrelsen, klasseforældreråds 

arbejdet og nedslag på det dejlige i at mærke opbakning, når vi udfordres af forandringer.  

  

10. Møde med forældrerødder i løbet af skoleåret? (HN) 

Ad10) første møde med klasserødder afholdes tirsdag d. 10/10.2023 fra kl. 19:00 – 21:00 

 

11. Gennemgang af princip for ekskursioner, lejrskoler og skolerejser (KMB) 

Ad11) Kathrine B. fremlagde 6a´s Kbh. tur i sidste skoleår – det var en lang dag og 
måske turen skulle have været med overnatning. Hannah: det vi har arbejdet os ind i 
dette skoleår er; at 6a og 9g skal på lejrskole. Vi står dags dato drøftet med 
teamkoordinatorer; hvilke ture, ekskursioner vi ønsker os og har økonomisk mulighed 
for. Princippet ønskes til drøftelse blandt personale og bestyrelse i indeværende 
skoleår, så det ligger et opdateret princip før planlægning af skoleåret 2024-2025.  

 
Orienteringer fra:  
Elevrådet: elevrådet har første møde d. 23.08.23, hvor den konstituerer sig.  
Formand for bestyrelsen: årsberetning udsendes med referatet. 
Medarbejderrepræsentanterne (skole og dagtilbud): MA: vi er kommet godt i gang efter 
ferie. Pt.- 27 vuggestuebørn og 56 børnehavebørn. Goddagsfest d. 25.08.23 for 
børnehaven. EB/THB; dejligt med to dags opstart – giver anderledes ro. Specialklasser 
til Legoland d. 11.09.23. Fordybelsesfredag et spændende projekt, men giver også 
overvejelser omkring de fagfaglige fag og de mere kreative, musiske, 
håndværksmæssige fag. 4. og 5. kl. deltager i klimamødet fredag d. 18.08.2023.  
Skolelederen/ Viceskolelederen: HN: vi er kommet godt i gang - der har været travlhed 
omkring flytning af trinende, ombygning og forberedelse. Vi er 174 elever. Ny ukrainsk 
elev i 4a og der er behov for ”velkomst kontakt” til familien. Line K. tager kontakt. 
Skoleboden starter snarest – forældre orienteres via Aula. Der er i opstarten åben 
tirsdag.  
Den pædagogiske leder (SFO/dagtilbud):  Medhjælperstilling i opslag. SFO nye tider 
grundet bus, indskolingens flytning til torv A og skema påvirkning – 65 sfobørn dejligt. 
Vi har fået mere plads og nyder det. På Fagsrådsmødet i dag blev vi orienteret om, at 
der fra politisk side er et ønske om, at alle kommunale institutioner giver det samme 
bespisningstilbud i pris og administration. Der er desuden besluttet, at man som 
forældrebestyrelse skal tage stilling til, om der i fremtiden skal være forældrebetaling 
på mad.  Derfor kan vi her og nu skulle tage stilling til én ny ordning.  
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12. Eventuelt:  
Ad12)  
CH: Mobilfri skole for alle. Bestyrelsen orienterer forældre på forældremøderne, 
Mobilfri zone opsættes på indgangsdøre med mellemrum og italesættelse.  
KMB: Skemaet i indskolingen har givet genstand for misforståelser – kontoret 
præciserer. 
HN: Vi har haft ministerbesøg v. Transportministeren Thomas Danielsen d.d. Lemvig 
Folkeblad har artikel i avisen. 
MP: Forældre har henvendt sig til Miljø& teknik vedr. opmaling af fodgængerfelt og 
trekanter. 
EB: Kan vi få hjælp fra forældre til vores motionsdag fredag d. 13.10. – Ja, det kan 
sagtens lade sig gøre.  
KMB: skolens hjemmeside mangler opdatering. Information vedr. morgentilsyn er 
udsendt. Ærgerligt, at forældredage er i en anden form – formen evalueres senere på 
året.  
LK: Dorthe og jeg tager til første bestyrelsesmøde på Lemtorp.   
 
 
Nørre Nissum  
D. 16.08.2023 
Referent Carsten Hermannsen 
 
 
Til Underskrift 
Nørre Nissum d. 27.09.23 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


